
ROMÂNIA
JUDEŢUL ALBA 
MUNICIPIUL ALBA IULIA
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

Încheiat  azi  31 mai 2012, în cadrul  şedinţei  ordinare a Consiliului Local  al 
municipiului Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  372/2012  a  Primarului 
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice.
Bărdaş  Horea  Mihai:  "La  şedinţă  sunt  prezenţi  un  număr  de  20  consilieri, 

aşadar şedinţa noastră este legal constituită. Lipseşte domnul consilier Marius Adrian 
Costinaş.”

Marcel Jeler: "Înainte de a supune aprobării dumneavoastră procesul verbal al 
şedinţei anterioare, vreau doar să vă aduc aminte să vă depuneţi declaraţiile de avere 
şi interese până în data de 15 iunie. E final de mandat e şi final de an şi aş vrea să vă 
rog să nu uitaţi. Şi acum supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 
27 aprilie 2012. Dacă sunt discuţii  pe marginea procesului  verbal?  Dacă nu sunt, 
supun la vot cine este pentru aprobarea procesului verbal?”

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru."
Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre 

participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Teofila Ţîr - director executiv, d-na 
Georgeta  Rânghet  -  şef  Serviciu  administraţie  publică  locală,  juridic,  contencios, 
autoritate  tutelară,  d-na  Mihaela  Petcu  -  consilier  Serviciu  administraţie  publică 
locală,  juridic,  contencios,  autoritate  tutelară,  doamna  Aurica  Groza  -şef  birou 
cadastru,  domnul  Inurean  Ioan  -  şef  Serviciu  administrarea  domeniului  public  şi 
privat, doamna arhitect şef Călin Hedviga, domnul Mihai Pripon - consilier juridic - 
Serviciul administrarea domeniului public şi privat,  precum şi presa.

Bărdaş Horea Mihai: "Pentru început supun la vot modalitatea de vot. Propun 
vot deschis prin ridicare de mână. Cine este pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru."
Bărdaş  Horea  Mihai:  "Pe  ordinea  de  zi  avem  29  proiecte  de  hotărâre. 

Suplimentar au fost introduse proiectele nr. 30 şi nr. 31 după cum urmează:
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizaţiei către Asociaţia Municipiilor 

din România.
31. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe în municipiul Alba-

Iulia. 
Supun la vot dacă sunteţi de acord cu  această modificare  adusă ordinii de zi. 

Cine este pentru?"
"Fiind supusă la vot aceasta a fost votată cu 20 voturi pentru."
Bărdaş Horea Mihai: "Şi acum vă prezint următorul



PROIECT AL ORDINII DE ZI:
I. Diverse.
II. Proiecte de hotărâri privind: 

      1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2012. 
      2. Contractarea unei finanţări rambursabile interne/externe.
      3. Alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale

          4. Aprobarea unor modificãri în statele de funcţii ale aparatului de specialitate  
al Primarului Municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în subordinea 
Consiliului local al Municipiului Alba Iulia.
         5. Aprobarea unor modificări în Organigrama şi statele de funcţii ale Serviciului 
public  „Administrarea  patrimoniului  local”  din  subordinea  Consiliului  local  prin 
reorganizarea şi înfiinţarea de posturi.
      6. Aprobarea listei de priorităţi pentru anul 2012 în vederea repartizării locuinţelor 
sociale.
       7. Repartizarea unei locuinţe sociale din amplasamentul de locuinţe situat pe 
strada Vasile Alecsandri nr. 110.

     8. Aprobarea planului de acţiuni/lucrări de interes local pentru anul 2012. 
     9.  Aprobarea  listei  de  priorităţi  pentru  anul  2012,  în  vederea  repartizării 
locuinţelor sociale destinate chiriaşilor evacuaţi sau care urmează a fi evacuaţi din 
locuinţele retrocedate foştilor proprietari.
     10.  Aprobarea  listei  de  priorităţi  pentru  anul  2012,  în  vederea  repartizării 
locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii.
        11. Introducerea sistemului de taxare  tip ticketing pe raza municipiului Alba 
Iulia pentru transportul în comun de persoane prin curse regulate.
       12. Propunerea de colaborare între Municipiul Alba Iulia, Serviciul Public de 
Asistenţă Socială din cadrul Municipiului Alba Iulia şi Centrul Step by Step pentru 
Educaţie şi Dezvoltare Profesională - CEDP.

  13. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ): 
Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINTE  INDIVIDUALE,  ALBA  IULIA, 
EXTRAVILAN,  ZONA  CHIP,  solicitant SERBANESCU  VALENTIN  EUGEN, 
ADAM GEORGE FLORIN”,

Art.2:  Aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu „AMPLASARE  4  PANOURI 
PUBLICITARE 3x4m, ALBA IULIA, solicitant SC UNIREA PRES SRL”, conform 
planului de situatie anexat, amplasate dupa cum urmeaza:
PANOU NR.1 - b-dul FERDINAND I la Partos, 
PANOU NR.2 - b-dul FERDINAND I intre benzinaria OMV si LUKOIL, 
PANOU NR.6 - b-dul Republicii – scuar DEDEMAN, 
PANOU NR.12 - b-dul Incoronarii – in fata cimitir EROILOR; 

Art.3: Nu aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMPLASARE 8 PANOURI 
PUBLICITARE 3x4m, ALBA IULIA, solicitant SC UNIREA PRES SRL”, conform 
planului de situatie anexat,  amplasate dupa cum urmeaza:
PANOU NR.3 - pe str.OCTAVIAN GOGA – zona verde inters. b-dul Incoronarii, 
PANOU NR.4 - str. DECEBAL – zona verde cu acces spre Poarta I, 



PANOU NR.5 - str. DECEBAL – acces Agentia de Dezvoltare Regionala, 
PANOU NR.7 - P-ta ALESSANDRIA – scuar in fata sediului Politiei, 
PANOU NR.8 - str. Calea MOTILOR - inters. la stadion CETATE, 
PANOU NR.9 - b-dul Revolutiei 1989 – Liceul Militar;
PANOU NR.10 - b-dul Revolutiei 1989 – in fata spitalului, 
PANOU NR.11 - b-dul Revolutiei 1989 – in fata CLINIMED, 

Art.4:Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „REFUNCTIONALIZARE ZONA 
CENTRALA  –  SPATIU  PUBLIC  URBAN,  ALBA  IULIA,  STR.  TUDOR 
VLADIMIRESCU, 

Art.5:Aprobă  Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE CASE DE VACANTA,  ALBA IULIA, PACLISA, Zona 
DEALUL FIERULUI  solicitant NEGRU  MIRCEA,  FLOREA SEVER,  FLOREA 
ALEXANDRU”,

Art.6:Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  „MODIFICAREA 
REGLEMENTARILOR  PUG  AL  MUNICIPIULUI  ALBA  IULIA  SI 
INTRODUCERE  PARTIALA  IN  INTRAVILAN  ZONA  DE  LOCUINTE 
INDIVIDUALE,  ALBA IULIA, MICESTI - STR. AZUR,  solicitant MUNICIPIUL 
ALBA IULIA”, 

Art.7:Aprobă  Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  HALA,  GARAJE,  STATIE  DE  SORTARE  A 
DESEURILOR  RECICLABILE,  ALBA IULIA,  SOSEAUA DE CENTURA,  FN, 
solicitant SC SALPREST SRL”, conform planului de situatie anexat.

Art.8:Aprobă  Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINTA  INDIVIDUALA,  ALBA  IULIA,  STR. 
LUMINILOR, FN, solicitant MARZA EMIL MIHAI si DAN OANA MARIA”, 

Art.9:Aprobă  Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, ALBA IULIA, OARDA DE 
JOS,  ZONA SES,  solicitant  MARGINEAN ANDREI,  CETEAN MARIA,  ONET 
VASILE”, 

Art.10:Modifică Planul Urbanistic de Detaliu ‘’ AMENAJARE SKATE PARC 
CETATEA  ALBA  CAROLINA,  CONTRAGARDA  BASTIONULUI  SF. 
ELISABETA, ALBA IULIA”, beneficiar municipiul Alba Iulia

        14. Documentaţia tehnică-economică, faza SF pentru obiectivul : „Amenajare 
SKATE PARC Cetatea Alba Carolina, Contragarda Bastionului Sfânta Elisabeta Alba 
Iulia”.
        15.  Încheierea unui act adiţional  la contractul  de asociere nr.  60393/2011 
încheiat  între  Consiliul  local  al  municipiului  Alba  Iulia  şi  Asociaţia  Non-
Guvernamentală Maria Beatrice.
         16. Modificarea Hotărârii nr. 295/2010 a Consiliului local al municipiului Alba 
Iulia şi transmiterea în folosinţă gratuită către Arhiepiscopia Ortodoxă Română Alba 
Iulia a imobilului Centrală Termică nr. 7.
       17.  Încheierea unui  act  adiţional  la contractul  de asociere  nr.  13085/2005 
încheiat între Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC prometeu SRL.

 18. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice.



         19. Atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, terenul 
aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii.
       20. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Gladiolelor, bl. V6, 
conform Planului Urbanistic de Detaliu aprobat. 

  21. Parcelarea unui teren situat în Alba Iulia, str. Anghel Saligni.
  22. Rectificarea suprafeţei unui imobil (teren) – Parc I.L. Caragiale.

      23. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra imobilului 
din str. Geoerge Coşbuc, nr. 26 – Grădiniţa nr. 6.
        24. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Cloşca  lângă bl. C3,  
conform Planului Urbanistic de Detaliu aprobat.

  25. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Pavlov.
        26. Acceptarea donaţiei făcute Consiliului local asupra unui imobil (drum), 
Calea Labului.
      27. Însuşirea documentaţiei tehnice de parcelare asupra unui imobil situat pe 
DN1, nr.4, Alba Iulia. 
       28.  Expertiza  tehnică efectuată în Dosar  nr.  1119/176/2011, aflat  pe rol  la 
Judecătoria Alba Iulia. 

 Iniţiator
  Primar 

          Mircea Hava

         29. Revocarea art.3 din Hotărârea nr. 3/2012 a Consiliului local al municipiului  
Alba  Iulia  privind  constituirea  care  parte  civilă  a  municipiului  Alba  Iulia  prin 
Consiliul local al municipiului Alba Iulia în Dosarul penal 129/P/2012

Iniţiatori
Grupul consilierilor PDL din Consiliul local

 
III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna iunie 2012 

Bărdaş Horea Mihai: "Vă propun să începem cu ordinea de zi."

 1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2012. 
Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe, servicii publice şi comerţ.

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."



Teofila Ţîr: "Faţă de materialele pe care vi le-am prezentat dumneavoastră, au 
intervenit  nişte modificări, în sensul  că a venit o adresă de la Ministerul de Finanţe 
prin care ni se alocă 90000 lei pentru cadastru, sumă care nu este cuprinsă în anexele 
pe care vi le-am prezentat până la acea oră. 

Mai avem încă o modificare. La învăţământ, astăzi ni s-a comunicat de către 
Direcţia Generală de Finanţe,  pe baza adreselor trimise de către noi,  pentru că în 
trimestrul II nu ajung banii pentru cheltuieli de personal la învăţământ. Şi azi ni s-a 
comunicat că s-a aprobat mutarea alocaţiilor bugetare din trimestrul IV în trimestrul 
II pentru a asigura cheltuielile de personal. Şi în proiect, şi în materialele pe care le-
am prezentat, tot pe baza unei adrese primite de la Direcţia Generală a Finanţelor, aţi 
văzut suma de 2 milioane alocaţi prin ordonanţa guvernului. Suma trebuie rectificată 
în buget. Însă, noi venim cu propunerea, ţinând cont de faptul că trebuie să sosească,  
încă nu este rectificată...  Venim cu propunerea de a aloca aceşti bani pentru două 
dintre proiectele de finanţare nerambursabilă care sunt în curs de implementare sau 
chiar spre final. Având în vedere că acolo s-a redus prefinanţarea  de la 30% la 15%, 
credem că vor fi bineveniţi acolo. Aş dori să vă spun şi proiectele  pe care propun să 
fie alocaţi: pentru refacere străzi oraşul de jos suma de 1300 mii lei şi Latura de Vest  
Cetatea Alba Carolina 700 mii lei."

Bărdaş Horea  Mihai:  "Discuţii  dacă  sunt  pe această  temă?  Nu sunt,  aşadar 
supun la vot cine este pentru?"

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru, 4 voturi împotrivă 
Hondola Liviu, Pleşa Gabriel Codru, Coşeriu Sorin Nicolae, Puican Ioan şi 2 abţineri 
Dărămuş Marcela Eugenia, Barbonţa Cristian Gelu."

S-a adoptat Hotărârea nr. 170/2012.
 

         2. Contractarea unei finanţări rambursabile interne/externe.
        Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe, servicii publice şi comerţ.

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 
este pentru?"

"Fiind supus  la  vot  proiectul  a  fost  votat  cu  18 voturi  pentru şi  2  abţineri 
Barbonţa Cristian Gelu, Dărămuş Marcela Eugenia."

S-a adoptat Hotărârea nr. 171/2012.

 3. Alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale.
Se  dă  cuvântul  doamnei  Luminiţa  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 



din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
         Vasile Cornea: "Dacă îmi permiteţi. Aici a apărut ceva suplimentar care s-a 
omis la comisie. Am ţinut comisia. Vă rog frumos să studiaţi dumneavoastră raportul 
de specialitate venit suplimentar şi să analizaţi dacă este vreo problemă. Restul a fost 
aprobat  de comisie.  Este pentru Turneul  Zonal  al  Juniorilor.  Pe juniori  nu-i  ajută 
nimeni niciodată! Au cerut 6000 lei. Am aprobat 5000 lei pentru că au nevoie."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii?"
Pleşa  Gabriel:  "Cu rezerva  că  unele  din evenimente  s-au  desfăşurat,  votăm 

iarăşi  bani pentru evenimente care s-au desfăşurat! Eu sper ca pentru viitor să nu mai 
fie astfel de cazuri, să nu mai avem practicile acestea."

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  "Din  câte  văd  aici,  unele  evenimente  nu  s-au 
desfăşurat!"

Bărdaş Horea Mihai: "Dacă mai sunt discuţii? Nu mai sunt, aşadar supun la vot 
cine este pentru?"

"Fiind supus  la  vot  proiectul  a  fost  votat  cu  18 voturi  pentru şi  2  abţineri 
Barbonţa Cristian Gelu, Hondola Liviu."

S-a adoptat Hotărârea nr. 172/2012

 4. Aprobarea unor modificãri în statele de funcţii ale aparatului de specialitate 
al Primarului Municipiului Alba Iulia şi ale serviciilor publice aflate în subordinea 
Consiliului local al Municipiului Alba Iulia.

Se  dă  cuvântul  domnului  Bucur  Vasile  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Nu sunt aşadar supun la vot cine este pentru?"
"Fiind supus la  vot  proiectul  a  fost  votat  cu 19 voturi  pentru şi  o  abţinere 

Barbonţa Cristian Gelu."

S-a adoptat Hotărârea nr. 173/2012

 5.  Aprobarea  unor  modificări  în  Organigrama  şi  statele  de  funcţii  ale 
Serviciului  public  „Administrarea  patrimoniului  local”  din  subordinea  Consiliului 
local prin reorganizarea şi înfiinţarea de posturi.

Se  dă  cuvântul  domnului  Bucur  Dorică  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 



partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Nu sunt aşadar supun la vot cine este pentru?"
"Fiind supus la  vot  proiectul  a  fost  votat  cu 19 voturi  pentru şi  o  abţinere 

Barbonţa Cristian Gelu."

S-a adoptat Hotărârea nr. 174/2012

      6.  Aprobarea  listei  de  priorităţi  pentru  anul  2012  în  vederea  repartizării 
locuinţelor sociale.

Se  dă  cuvântul  doamnei  Luminiţa  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"
"Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 19 voturi pentru şi  o abţinere 

Barbonţa Cristian Gelu."

S-a adoptat Hotărârea nr. 175/2012

     7. Repartizarea unei locuinţe sociale din amplasamentul de locuinţe situat pe 
strada Vasile Alecsandri nr. 110.

Se  dă  cuvântul  doamnei  Fara  Luminiţa  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"
"Fiind supus la vot proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 176/2012

  8. Aprobarea planului de acţiuni/lucrări de interes local pentru anul 2012.
Se  dă  cuvântul  doamnei  Olga  Haşegan  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 



sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
Bărdaş Horea Mihai: "Dacă sunt  discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 

este pentru."
"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 177/2012

9.  Aprobarea  listei  de  priorităţi  pentru  anul  2012,  în  vederea  repartizării 
locuinţelor sociale destinate chiriaşilor evacuaţi sau care urmează a fi evacuaţi din 
locuinţele retrocedate foştilor proprietari.

Se dă cuvântul d-nei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Vasile Cornea: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru."
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

S-a adoptat Hotărârea nr. 178/2012

     10.  Aprobarea  listei  de  priorităţi  pentru  anul  2012,  în  vederea  repartizării 
locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii.

Se dă cuvântul d-nei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt supun la vot cine este 
pentru?"

"Fiind supus la vot,  proiectul a fost votat  cu 19 voturi pentru şi  o abţinere 
Barbonţa Cristian Gelu."

S-a adoptat Hotărârea nr. 179/2012.

11. Introducerea sistemului de taxare  tip ticketing pe raza municipiului Alba 
Iulia pentru transportul în comun de persoane prin curse regulate.

Se  dă cuvântul  domnului  Oliviu  Gaşpar  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre 



precum şi raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi 
disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe, servicii publice şi comerţ.

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Sandu Cornel Stelian: "Domnule preşedinte! Eu propun la Art. 1 Pensionarii cu 
domiciliul în Alba-Iulia şi cei care au vârsta de pensionare. Ori sunt pensionari ori nu 
sunt pensionari! Propun să lăsăm numai pensionarii care au domiciliul în Alba-Iulia, 
veteranii  şi  văduvele  de  război,  refugiaţii,  deţinuţii  politici,  etc.  Ce  înseamnă 
pensionarii şi cei care au vârsta de pensionare?"

Georgeta Rânghet: "Care şi-au depus dosarul."
Sandu Cornel Stelian: "Pensia există! Toţi au, pentru că există pensia socială 

minimă de 350 lei!"
Fara Luminiţa: "Care nu au lucrat dar au vârsta de pensie!"
Sandu  Cornel  Stelian:  "Au  pensia  socială  minimă  de  350  lei!  De  aici  se 

subînţelege altceva! Cei care au vârsta de pensionare! Care e vârsta?"
Luminiţa Fara: "60 de ani la femei, 66 de ani la bărbaţi!"
Sandu Cornel Stelian: "Bun.  A fost 62 de ani şi 11 luni la femei sau nu ştiu cât! 

Dacă nu e pensionar la 65 de ani? Că se poate! Îi dăm tichete? Aşa rezultă de aici. 
Precum şi cei care au vârsta! Are vârsta!"

Vasile Cornea: "Dacă îmi permiteţi, domnul coleg! E vorba şi de cei care se 
pensionează anul acesta nu mai prind! Dacă nu mai aprobăm acum, nu mai prind! 
Sunt cei care au dosarul la pensionare, se pensionează după o săptămână, două şi nu 
mai prind."

Sandu Cornel Stelian: "Ba da, mai prind! Toţi pensionarii prind! Când sunt la 
pensie!"

Vasile Cornea: "Da! Dar nu poate prezenta că nu are dosarul complet!"
Bărdaş Horea Mihai: "Alte discuţii?"
Pleşa Gabriel: "Sigur, e foarte bine venit acest proiect. Mă întreb: de ce nu mai 

repede? E foarte clară facturarea, nu mai sunt nici un fel de discuţii! Eu ţin minte că 
am întrebat de foarte multe ori în baza la ce facturăm subvenţiile la transport local? 
Acum este clar."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă mai sunt? Nu mai sunt, aşadar supun la vot 
cine este pentru aprobarea acestui proiect în forma prezentată?"

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri Sandu 
Cornel Stelian, Marius Rotar, Barbonţa Cristian Gelu."

S-a adoptat Hotărârea nr. 180/2012



12. Propunerea de colaborare între Municipiul Alba Iulia, Serviciul Public de 
Asistenţă Socială din cadrul Municipiului Alba Iulia şi Centrul Step by Step pentru 
Educaţie şi Dezvoltare Profesională - CEDP.

Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe, servicii publice şi comerţ.

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bărdaş Horea Mihai: "Dacă  sunt discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este 
pentru?"

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 181/2012

13. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ): 
 Art.1:Avizează Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINTE  INDIVIDUALE,  ALBA  IULIA, 
EXTRAVILAN,  ZONA  CHIP,  solicitant SERBANESCU  VALENTIN  EUGEN, 
ADAM GEORGE FLORIN”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin Hedviga: "Între Alba-Iulia şi Bărăbanţ, introducerea în intravilan a unui 
teren   în  scopul  construirii  unor  locuinţe  individuale.  Aceasta  este  propunerea 
noastră."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt aşadar supun la vot cine este 
pentru."

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Art.2:Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMPLASARE 4 PANOURI 
PUBLICITARE  3x4m,  ALBA IULIA,  solicitant SC  UNIREA PRES  SRL”, 



conform planului de situatie anexat, amplasate dupa cum urmeaza:
 PANOU NR.1 - b-dul FERDINAND I la Partos, 

 PANOU  NR.2  -  b-dul  FERDINAND  I  intre  benzinaria  OMV  si 
LUKOIL, 

 PANOU NR.6 - b-dul Republicii – scuar DEDEMAN, 
 PANOU NR.12 - b-dul Incoronarii – in fata cimitir EROILOR; 

cu conditia respectarii  prevederilor Ordonantei  Nr.43/1997, cu modificarile si 
completarile  ulterioare,  privind  regimul  drumurilor  si  Ordin  Nr.  571/1997 
pentru  aprobarea  Normelor  tehnice  privind  proiectarea  si  amplasarea 
panourilor publicitare in zona drumurilor.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre cu 
conditia  respectarii  prevederilor  Ordonantei  Nr.43/1997,  cu  modificarile  si 
completarile  ulterioare,  privind  regimul  drumurilor  si  Ordin  Nr.  571/1997  pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind proiectarea si amplasarea panourilor publicitare 
in zona drumurilor.”

Călin Hedviga: "Trebuie să vă spun că la cererea SC Unirea Pres s-au solicitat 
12  amplasamente  pentru  panouri  publicitare.  Comisia  a  aprobat  patru  din 
douăsprezece, drept pentru care la art. 2 aveţi aprobă amplasament de patru panouri 
publicitare iar la art. 3 aveţi nu aprobă opt panouri publicitare."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii?"
Marius Rotar: "Vreau să întreb: se respectă licitaţia publică, nu?"
Călin Hedviga: "Da."
Marius Rotar: "Adică s-a făcut  PUD-ul, aprobăm PUD-ul şi  dacă vor să se 

înscrie, ca să fie treaba clară, vor să se înscrie n la licitaţie publică."
Inurean Ioan: "Dacă dumneavoastră aprobaţi,  urmează o licitaţie publică cu 

care venim noi în şedinţa următoare."
  Bărdaş Horea Mihai: "Dacă mai sunt  discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot 

cine este pentru.”
“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Art.3:  Nu  aprobă  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „AMPLASARE  8 
PANOURI PUBLICITARE 3x4m, ALBA IULIA,  solicitant SC UNIREA PRES 
SRL”, conform planului de situatie anexat,  amplasate dupa cum urmeaza:

 PANOU NR.3 -  pe str.OCTAVIAN GOGA – zona verde inters.  b-dul 
Incoronarii, 
 PANOU NR.4 - str. DECEBAL – zona verde cu acces spre Poarta I, 
 PANOU NR.5 - str. DECEBAL – acces Agentia de Dezvoltare Regionala, 
 PANOU NR.7 - P-ta ALESSANDRIA – scuar in fata sediului Politiei, 



 PANOU NR.8 - str. Calea MOTILOR - inters. la stadion CETATE, 
 PANOU NR.9 - b-dul Revolutiei 1989 – Liceul Militar;
 PANOU NR.10 - b-dul Revolutiei 1989 – in fata spitalului, 

 PANOU NR.11 - b-dul Revolutiei 1989 – in fata CLINIMED.
Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 

specialitate.
Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş  Cornel  Pavel:  “Comisia  a  avizat  nefavorabil  acest  proiect  de 
hotărâre.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 
neaprobarea acestui proiect.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru neaprobare.”

Art.4:Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „REFUNCTIONALIZARE ZONA 
CENTRALA  –  SPATIU  PUBLIC  URBAN,  ALBA  IULIA,  STR.  TUDOR 
VLADIMIRESCU,  solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”,  conform planului  de 
situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.”

Călin Hedviga: "La art. 4 avem PUD refuncţionalizare zona centrală, spaţiul 
public  aflat  pe  strada  Tudor  Vladimirescu,  între  magazinul  Unirea  şi  Banca 
Comercială Română. Aici pot să vă arăt: aceasta este situaţia existentă, aceasta este 
propunerea PUZ Centru Civic şi aceasta este propunerea PUD. Pentru a intra în acest 
detaliu, vă prezint cum este gândit până la detaliu, din punct de vedere al avizării  
spaţiului  public  care  în  acelaşi  timp  prezintă  dalaje,  parcaje,  locuri  de  odihnă, 
vegetaţie şi locuri de parcare."

Pleşa  Gabriel:  "Doamna  arhitect!  Foarte  bine  că  se  fac  locuri  de  parcare! 
Personal, nu sunt de acord cu dispariţia zonelor verzi de acolo!"

Cimpoeş Cornel Pavel: "Acolo, dacă vă uitaţi, apar mai multe zone verzi decât 
dispar! Puneţi, doamna Hedviga, poza! Acolo sunt acum mult mai puţini copaci decât 
vor fi după noua amenajare! Vor fi mult mai multe zone verzi!"

Pleşa Gabriel: "În 2030!"
Mircea Hava: "Dacă o să fiţi voi la Primărie, în 2050!"
Marius Rotar: "Daţi-mi voie, domnilor consilieri să îl rog în nume personal pe 

domnul Pleşa  să susţină acest proiect pentru că e albaiulian ca şi mine, ca şi copiii 



noştri să vadă centrul oraşului modernizat şi aşa cum trebuie să arate! Că dacă o tot 
lungim şi o tot amânăm, sincer, nu o să se mai finalizeze niciodată!"

Pleşa Gabriel: "Domnule preşedinte! Sigur că sunt de acord să se modernizeze! 
Eu am zis să se păstreze zonele  verzi! Atâta am zis! Sigur, că şi în parcul Custoza 
puteau să se păstreze acei copaci!"

Călin Hedviga: "Dumneavoastră aveţi în faţă un PUD. PUD-ul nu face decât să 
intre în detaliul PUZ-ului gata aprobat! Dumneavoastră, aici aţi aprobat cu eliminarea 
spaţiilor verzi! Acum ce să le mai facem?"

Pleşa Gabriel: "Încă o lămurire! În locul unde vor fi parcajele, pe noul proiect 
ce este acum?"

Călin  Hedviga:  "După  cum  vedeţi,  aceasta  este  planşa  PUZ  pe  care 
dumneavoastră aţi aprobat-o!"

Pleşa Gabriel: "Doamna arhitect! Este spaţiu verde acum, acolo?"
Călin Hedviga: "Dumneavoastră aveţi o reglementare aprobată! PUD-ul intră 

în detaliul acestei reglementări!"
Pleşa  Gabriel:  "Nu  vreţi  să-mi  răspundeţi!  Îmi  pare  rău  că  nu  vreţi  să-mi 

răspundeţi! Ştiţi foarte bine că este spaţiu verde acolo unde vor fi parcajele! Dacă 
vreţi, putem merge împreună să vedem lucrul acesta!"

Cimpoeş Cornel Pavel: "Vreau să-i dau un răspuns domnului Pleşa. Pomii de 
pe bulevardul Transilvaniei au crescut într-un an, nu în 20 de ani! Şi acolo sunt tot 
zone verzi! Dacă aducem  pomi ca şi paiul, atunci trebuie să aşteptăm 20 de ani!"

Mircea Hava: "Ca şi randament, dacă vreţi să socotiţi ceea ce este spaţiu verde, 
aşa cum vedeţi unii, faptul că, cresc două buruieni şi o tuia este spaţiu verde! Faptul 
că dacă vreţi să vedeţi ca şi randament, cât din spaţiul verde se transformă în parcaje 
şi cât din parcaje şi din mizeria aceea se transformă în spaţiu verde, este foarte bine! 
O să vedeţi! Referitor la Custoza, ce să vă spun eu! Examenul şi extemporalul  a fost 
dat de miile de oameni  şi albaiulieni care au venit de peste tot care s-au bucurat şi au 
apreciat  ce s-a făcut acolo! În rest, chestiuni de genul acesta nu mă interesează! Mă 
interesează oamenii  care s-au bucurat şi  faptul  că Alba-Iulia s-a transformat!  Nu 
vreau să ţin nici o polemică! Aici dacă doriţi să vedeţi e clar! Oraşul are nevoie! S-a 
lucrat foarte mult în Cetate! Acum foarte mult în oraşul de jos străzile! Şi oraşul are 
nevoie de aşa ceva, dacă e vorba de cuantificat! Cu plantaţii de pomi, este drept! S-au 
adus pomi care au crescut într-un an  cât ar fi crescut alţii în 10 ani! Este drept că 
poate am greşit  că am adus pomi care sunt mai mari de înălţimea unor oameni care 
s-au născut pitici şi au rămas pitici! Aceasta este o chestiune pe care, îmi pare rău că  
nu am cum să o fac, să pun copăcei să poată să culeagă! Băieţilor le trebuie scară! 
Dar au rămas pitici şi în gândire! Şi, apropo de treaba aceasta, vreau să vă spun, să vă 
rog să fiţi atât de vehemenţi  când trebuie să socotiţi cât e verde, cât a fost neverde şi  
cât este verde! Pentru că, şi în Parcul Unirii, dacă dorea cineva vreodată să se uite pe 
schemă şi să ştie tabla adunării, să ştie să adune, observa că şi prin acea tăietură prin 
care s-au pus în evidenţă zidurile, de fapt zona verde creşte! Dar ştiţi care este treaba? 
Chiar astăzi îi spuneam la cineva! N-am reuşit să explic atâta! Însă de ce? Oamenii 
care trebuie să priceapă, cei mulţi, au priceput! Ca să stau de vorbă cu cineva căruia 
politica îi  dictează să nu priceapă este foarte greu! Şi am explicat-o, am arătat-o! 
Consider  că  toată  lumea  a  făcut  liceul!  Şi  cu  generala  putea  să  se  descurce  în 



chestiunile acestea, şi poate să socotească că unu plus unu fac doi! Cam aceasta este 
zona! Din punctul meu de vedere, pentru că ştiu şi cine a lucrat, arhitectul de casă al 
Primăriei, că am văzut în presă! Să dea Dumnezeu să aibă fiecare oraş din România şi 
lumea aceasta, arhitect ca şi arhitectul acesta de casă! Mă rog la Dumnezeu ca în doi 
ani de zile să sfinţim tot!"

Pleşa  Gabriel:  "O  ultimă  intervenţie,  domnule  preşedinte,  ca  să  nu  mai 
continuăm polemicile acestea sterile, absolut sterile! Eu aş propune, că tot este de 
interes public. Haideţi să facem o dezbatere publică peste două săptămâni, o lună de 
zile,  să vedem ce zic oamenii  şi  după aceea să hotărâm! Propunerea mea este să 
amânăm şi să facem dezbatere publică!"

Călin Hedviga: "Aveţi şi un raport despre informarea şi consultarea publicului! 
Îl aveţi acolo! Au fost patru contestaţii şi despre fiecare v-am scris modul în care au 
fost soluţionate."

Mircea Hava: "Vedeţi că şi aceasta s-a făcut! Este ca şi dezbaterea publică la 
buget, să-l punem în dezbatere publică la care nici măcar domniile dumneavoastră nu 
au venit!"

Marius Rotar: "Unor persoane le este frică de faptul că tot Mircea Hava iese 
Primar dacă votăm chestia aceasta, am impresia! Că altceva nu mai înţeleg!"

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă mai aveţi? Nu mai sunt, atunci supun la 
vot cine este pentru.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru, 2 voturi împotrivă 
Pleşa Gabriel, Hondola Liviu şi 2 abţineri Barbonţa Cristian Gelu, Dărămuş Marcela 
Eugenia.”

Mircea Hava: "Daţi-mi voie să fac un anunţ. După ce se termină şedinţa de 
consiliu, pentru că este ultima şedinţă în această componenţă, îmi permit să vă invit, 
doamnelor  şi  domnilor  consilieri,  să  mergem  la  un  şpriţ.  Dacă  timpul  alocat 
campaniei electorale vă permite! Vă spun la finalul şedinţei unde vom merge!"

Art.5: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE CASE DE VACANTA,  ALBA IULIA, PACLISA, Zona 
DEALUL FIERULUI  solicitant NEGRU  MIRCEA,  FLOREA SEVER,  FLOREA 
ALEXANDRU”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.”

Călin Hedviga: "Introducere în intravilan în Pâclişa"
Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru."
"Fiind supus la vot articolul a fost votat cu 20 voturi pentru."



Art.6:Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  „MODIFICAREA 
REGLEMENTARILOR  PUG  AL  MUNICIPIULUI  ALBA  IULIA  SI 
INTRODUCERE  PARTIALA  IN  INTRAVILAN  ZONA  DE  LOCUINTE 
INDIVIDUALE, ALBA  IULIA,  MICESTI  -  STR.  AZUR,  solicitant 
MUNICIPIUL ALBA IULIA”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.”

Călin Hedviga: "Aprobare PUZ prin care noi, municipiul Alba-Iulia am studiat 
legătura între Miceşti şi zona Orizont Cigaş."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 
aprobare.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Art.7: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  HALA,  GARAJE,  STATIE  DE  SORTARE  A 
DESEURILOR  RECICLABILE,  ALBA IULIA,  SOSEAUA DE CENTURA,  FN, 
solicitant SC SALPREST SRL”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.”

Călin  Hedviga:  "Salprestul  are  pe  şoseaua  de  centură  un  teren  pe  care  îl 
introduce în intravilan pentru o funcţiune cu caracter industrial: hală, garaje, staţie de 
sortare deşeuri reciclabile."

Bărdaş Horea Mihai:  "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este 
pentru aprobare.”

“Fiind  supus  la  vot  acesta  a  fost  votat  cu  19  voturi  pentru  şi  o  abţinere 
Cimpoeş Cornel Pavel.”

Art.8:  Aprobă Planul Urbanistic Zonal „INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU  CONSTRUIRE  LOCUINTA  INDIVIDUALA,  ALBA  IULIA,  STR. 
LUMINILOR,  FN,  solicitant MARZA EMIL MIHAI  si  DAN  OANA MARIA”, 
conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 
specialitate.



Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin Hedviga: "Introducere în intravilan pentru construire locuinţe individuale 
în zona Francesca."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt, atunci supun la vot 
cine este pentru aprobare.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Art.9:  Aprobă  Planul  Urbanistic  Zonal  „INTRODUCERE  IN 
INTRAVILAN PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE,  ALBA 
IULIA,  OARDA  DE  JOS,  ZONA  SES,  solicitant  MARGINEAN  ANDREI, 
CETEAN MARIA, ONET VASILE”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Călin Hedviga: "Pe drumul Ciugudului, în zona Şesuri, o altă introducere în 
intravilan pentru construire locuinţe individuale."

Bărdaş Horea Mihai:  "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este 
pentru aprobare.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

 Art.10:  Modifică  Planul  Urbanistic  de  Detaliu  ‘’ AMENAJARE  SKATE 
PARC CETATEA  ALBA  CAROLINA,  CONTRAGARDA  BASTIONULUI  SF. 
ELISABETA, ALBA IULIA”, beneficiar municipiul Alba Iulia, conform planului de 
situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de 
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.”

Călin Hedviga: "La art. 10 vă supun atenţiei dumneavoastră modificarea unui 
PUD pentru skate parc. Acesta este documentul pe care dumneavoastră l-aţi aprobat. 
În urma intrării în detaliu vă propunem o amenajare mult mai detaliată. Modificarea 



constă  în  modul  cum se  face  legătura  între  alei  şi  zidurile  Cetăţii,  cu  coborârea 
nivelului de călcare şi modificarea suprafeţelor amenajate."

Bărdaş Horea Mihai:  "Discuţii? Dacă nu sunt, atunci supun la vot cine este 
pentru.”

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Art.11: Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.2, art.4 
si art.10 perioada de valabilitate de 3 ani.

Călin Hedviga: "Este vorba de termenele de valabilitate ale proiectelor aproba-
te la art. 2, art. 4 şi art. 10."

Bărdaş Horea Mihai: "Supun la vot  cine este pentru?"
"Fiind supus la vot articolul a fost votat cu 20 voturi pentru."

Art.12: Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.5, art.6, 
art.7, art.8, si art.9 perioada de valabilitate pana la aprobarea noului PUG al municipi-
ului Alba Iulia.

Călin Hedviga: "Şi acest articol vă propune termenul de valabilitate al proiecte-
lor de la art. 5, art. 6, art. 7, art. 8 şi art. 9."

Bărdaş Horea Mihai:  "Supun la vot cine este pentru aprobarea perioadei de 
valabilitate."

"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 182/2012.

DIVERSE:

Bărdaş Horea Mihai: "Avem la Diverse o adresă cu nr. 39964/2012  primită 
de la SC Winners Club Ţălnar care, din câte am înţeles eu, a fost la Bucureşti pentru 
abţinerea  avizului  Ministerului  Culturii  şi  nu  îl  poate  obţine  decât  cu  aprobarea 
noastră. Dacă sunt discuţii pe această temă?"

Călin  Hedviga:  "Vreau  să  vă  spun  că  se  pare  că  este  o  nouă  procedură  a 
Ministerului Culturii. Înainte de a analiza şi a emite avizul, solicită consiliilor locale 
avizarea documentaţiei, de data aceasta în scopul reabilitării, revitalizării zonei bazei 
de agrement. Aceasta este sitiuaţia existentă şi aceasta este propunerea."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii?"
Cimpoeş Cornel Pavel: "Şi în comisie s-a discutat acest proiect şi nu ştiu dacă 

este chiar atât de oportun spaţii de cazare în acea zonă. Oricum, am înţeles că are 
nevoie de avizul nostru pentru a face descărcare de sarcini în acea zonă. Eu din câte 
ştiu, în acea zonă, nu prea e posibil să mai construiască ceva, pentru că, pe sub acea 
parte există un tunel care leagă latura de nord de zona aceea. Dumneavoastră hotărâţi 
dacă este oportun sau nu să se mai construiască ceva acolo. Deocamdată au nevoie de 
un aviz ca să poată să primească."

Bărdaş Horea Mihai: "Deocamdată eu vă propun amânare ca să studiem şi să 
vedem ce se întâmplă acolo! Supun la vot cine este pentru amânare."



"Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru amânare."

       14. Documentaţia tehnică-economică, faza SF pentru obiectivul : „Amenajare 
SKATE PARC Cetatea Alba Carolina, Contragarda Bastionului Sfânta Elisabeta Alba 
Iulia”.
       Se dă cuvântul d-nei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 
avizare  din  partea  Comisiei  de  organizare  şi  dezvoltare  urbanistică,  realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură.

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acesteia.”

Pleşa Gabriel: "La acest proiect aş dori o lămurire. Nu vreau să zică cineva că 
sunt Gică-contra. Cineva, care practică sportul respectiv mi-a spus că este destul de 
scurtă pista respectivă. Se pot face ceva modificări? Eu nu mă pricep!"

Mircea Hava: "Să spună domnul care este aici şi cu care s-a lucrat!"
Domnul: "Bună ziua. Eu sunt cel care am vorbit cu domnul de la Cluj pentru 

proiect, am colaborat cu el şi proiectul a fost făcut împreună cu mine. Eu am vorbit 
cu cei cu skate-urile, cu bicicletele şi cu rolele şi suprafaţa de 1600 mp, din câte am 
înţeles este foarte bună şi este una din cele mai mari din ţara noastră."

Pleşa Gabriel: "Deci este foarte bună?"
Domnul: "Da."
Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă mai aveţi? Nu mai sunt, aşadar supun la 

vot cine este pentru."
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

S-a adoptat Hotărârea nr. 183/2012

        15.  Încheierea unui act  adiţional  la contractul  de asociere  nr.  60393/2011 
încheiat  între  Consiliul  local  al  municipiului  Alba  Iulia  şi  Asociaţia  Non-
Guvernamentală Maria Beatrice.
         Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 
este pentru."

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

S-a adoptat Hotărârea nr. 184/2012



       16. Modificarea Hotărârii nr. 295/2010 a Consiliului local al municipiului Alba 
Iulia şi transmiterea în folosinţă gratuită către Arhiepiscopia Ortodoxă Română Alba 
Iulia a imobilului Centrală Termică nr. 7.
          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi  
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Ioan Bogăţan: "Avem o petiţie cu nr. 40603/30. 05. 2012 a locatarilor din zonă. 
Ne solicită să rămână valabilă demolarea acestei centrale pentru a se crea un parc de 
joacă."

Paul Voicu: "CT 7 din spate de la Dacia."
Ioan  Bogăţan:  "Într-adevăr  acolo  sunt  foarte  mulţi  copii  şi  dacă  sunteţi  de 

acord!"
Oneţiu Cornelia Maria: "E pe Poligonului! Nu e pe Gladiolelor!"
Paul Voicu: "E CT7 sau CT9?"
Bărdaş Horea Mihai: "CT7."
Paul Voicu: "CT9 e pe Poligonului. Nu au nici o legătură! Cu oamenii de pe 

Poligonului eu am vorbit personal. Nu au înţeles. CT9 de pe Poligonului unde este 
chestia aceea între 2 blocuri. Se demolează."

Vasile  Cornea:  "O  întrebare.  Spun  că  face  producţie!  Ce  producţie  fac, 
domnule?"

Mircea Hava: "Producţie de sfinţi!"
Vasile Cornea: "Ce produc? Lumânări?"
Mircea Hava: "Ei ce doresc? Ei au tipografia. Tipografia nu mai este ceea ce 

ştie  toată  lumea.  Ştiţi  prea  bine  ce  înseamnă  tipografia!  Nu  au  rotativă!  Pentru 
materiale pe care dânşii le produc, cum ar fi calendarele. Este o chestiune silenţioasă. 
E ok. De asemenea, au un mic atelier de lumânări. Nu vă faceţi nici o problemă! Nici 
la lumânări nu este chestiunea că miroase! Totul este făcut aşa cum trebuie. Ei doresc 
să-şi mute de sus de la Schit unde au toată tehnologia aceasta şi cine doreşte poate să 
meargă să o vadă, să o mute toată în altă parte pentru că acolo au chestiuni şi fac cu 
totul altceva. Lucruri ok. Şi mai este încă o chestie! Nu o să tipărească niciodată 
materiale de campanie electorală!"

Marius Rotar: "Domnule preşedinte! Eu cred că ar fi mai bine să o demolăm şi 
pe aceasta şi să creăm locuri de parcare şi de joacă. Deci, eu sunt împotrivă să o dăm 
în folosinţă gratuită. Sunt pentru demolare."

Coşeriu Sorin Nicolae: "Mie mi se pare nefiresc ca acolo între blocuri să ducă 
o activitate chiar şi aşa mai puţin poluantă. Nu mi se pare normal! Mă gândeam să 
facă un centru din acesta mai uman. Dar dacă este vorba de producţie nu cred că este 
normal! Ştiţi că, producţia oricum ar fi presupune nişte maşini care intră, care iasă, 
care descarcă şi aşa mai departe. Nu mi se pare normal ca între blocuri să facem aşa 
ceva! În alte scopuri da!"

Bărdaş Horea Mihai: "În principiu eu vă spun care este părerea mea. Gratuit, 
nu înţeleg de ce să dăm! Dacă vă aduceţi aminte, în şedinţa de data trecută am dat o 



centrală mică pe chirie şi cu un preţ destul de mare! Şi respectivul face producţie, 
atunci! Haideţi să dăm la toată lumea pentru că şi ei sunt cetăţeni ai municipiului 
Alba-Iulia!  De ce  la  dânşii  să  le  dăm gratuit?  Pe  bani,  cu  mare  plăcere!  Şi  aşa, 
bugetul Primăriei duce lipsă de fonduri! Dar eu pe gratis nu înţeleg de ce trebuie să le 
dăm? Sunt oameni care plătesc bani la bugetul de stat şi plătesc impozite! Dânşii nu 
plătesc  nici  impozite!  Şi  atunci  când  moare  cineva  din  familie,  le  dăm  bani 
neimpozitaţi! Eu nu înţeleg pe ei de ce trebuie să îi tot scutim? Chiar aşa sunt de 
săraci? Pe gratis nu înţeleg de ce? Aici mi se pare că facem o discriminare faţă de 
cetăţenii din municipiul Alba-Iulia!"

Mircea Hava: "Voi hotărâţi! Ca să diseminăm lucrurile aşa cum trebuie, ca să 
nu se înţeleagă altceva! Eu, din tot sufletul aş vrea, ca la orice persoană care face 
activităţi productive, nu contează cum îl cheamă, dar fără ce ai spus tu, să putem să îi 
dăm gratuit sau în asociere sau în comodat. Nu sunt eu vinovat că legea ne spune cu 
totul altfel! Nu sunt eu vinovat că acolo, în Parlament sunt 420 de oameni, pe fiecare 
ne costă 250 de milioane minimum şi după ei rămâne potopul! Nu sunt eu vinovat că 
nu ne permite să facem lucrul acesta, să punem la dispoziţie pe gratis! Dacă aţi face 
gestul acesta v-aş spune eu, toţi cei care aţi vota, după aceea iar aţi scrie: subsemnatul 
fiul şi fiica. Aceasta este trist! Nu se poate! M-am uitat la domnul doctor! Credeţi că 
pe chestiuni medicale care aţi scos la licitaţie, chiar crede cineva că nu aţi fi vrut 
dumneavoastră ca acolo să se facă un centru, indiferent care doctor îl face, să nu mai 
trebuiască să mai mergi la Cluj ca să-ţi spună că te doare capul ci să-ţi spună de aici, 
de acasă că te doare capul."

Bărdaş  Horea  Mihai:  "Dar  vreau  să  vă  întreb,  domnul  secretar!  Dar  dacă 
prejudiciez  bugetul  Consiliului  local,  nu  mă  duc  să  dau  declaraţii  la  Direcţia 
Naţională Anticorupţie, domnul secretar?"

Mircea Hava: "Dar acesta nu este buget!"
Bărdaş Horea Mihai: "Ba da!"
Puican Ioan: "Mai este o problemă! Noi scoatem de la periferia municipiului o 

activitate şi o aducem în centru."
Mircea Hava: "Eu v-aş spune să vă gândiţi cu toţii la Doamne, Doamne!"
Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă mai aveţi? Nu mai sunt, aşadar supun la 

vot cine este pentru."
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 4 voturi pentru Paul Voicu, Bogăţan 

Ioan, Domuţa Iulius Viorel,  Popa Pavel, 4 voturi împotrivă Coşeriu Sorin Nicolae, 
Hondola Liviu, Contor Gheorghe,  Dărămuş Marcela Eugenia şi  12 abţineri Sandu 
Cornel  Stelian,  Pop Monica  Liana,  Oneţiu  Cornelia  Maria,  Maier  Eugen,  Marius 
Rotar, Cimpoeş Cornel Pavel, Bărdaş Horea Mihai, Barbonţa Cristian Gelu, Lupea 
Iulian Nelu, Vasile Cornea, Pleşa Gabriel, Lupea Iulian Nelu." 

Proiectul de hotărâre nu a fost adoptat întrucât nu s-a întrunit numărul de voturi 
necesar.

S-a adoptat Hotărârea nr. 185/2012



        17. Încheierea unui act  adiţional la contractul de asociere nr.  13085/2005 
încheiat între Consiliul local al municipiului Alba Iulia şi SC Prometeu SRL.
           Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Inurean Ioan: "Este acelaşi contract, doar că în urma unificării topograficilor 
s-a obţinut o suprafaţă compactă sub un alt topografic. Şi am reglementat aspectul 
acesta." 

Paul Voicu: "Suprafaţa este identică?"
Inurean  Ioan:  "Da.  S-a  schimbat  cartea  funciară  şi  topograficii.  Am  făcut 

unificare, domnul Primar!"
Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă mai aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot 

cine este pentru ."
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

S-a adoptat Hotărârea nr. 186/2012

          18. Acordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice.
          Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi  
raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

 Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

 Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru."
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri Barbonţa 

Cristian Gelu, Puican Ioan, Contor Gheorghe." 

S-a adoptat Hotărârea nr. 187/2012

         19. Atribuirea în proprietatea solicitanţilor, proprietari ai apartamentelor, terenul 
aferent locuinţei în cotă indiviză deţinută din construcţii.
          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii dacă aveţi? Nu sunt, aşadar supun la vot cine 
este pentru."

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 



S-a adoptat Hotărârea nr. 188/2012

           
        20. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Gladiolelor, bl. V6, 
conform Planului Urbanistic de Detaliu aprobat. 
        Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi  
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?"
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

S-a adoptat Hotărârea nr. 189/2012

           21. Parcelarea unui teren situat în Alba Iulia, str. Anghel Saligni.
           Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru."
"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

S-a adoptat Hotărârea nr. 190/2012

           22. Rectificarea suprafeţei unui imobil (teren) – Parc I.L. Caragiale.
          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş  Horea  Mihai:  "Discuţii?  Dacă  nu  mai  sunt  supun  la  vot  cine  este 
pentru?"

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi." 

S-a adoptat Hotărârea nr. 191/2012

       23. Înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra imobilului 
din str. Geoerge Coşbuc, nr. 26 – Grădiniţa nr. 6.
           Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 



şi raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
 Ioan Bogăţan:  “Comisia a avizat  favorabil  acest  proiect  de hotărâre şi   nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
 Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"

           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 192/2012

      24. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Cloşca  lângă bl. C3, 
conform Planului Urbanistic de Detaliu aprobat.
          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"
           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 193/2012

           25. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Pavlov.
          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"
           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 194/2012

        26. Acceptarea donaţiei făcute Consiliului local asupra unui imobil (drum), 
Calea Labului.
         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"
           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 



           S-a adoptat Hotărârea nr. 195/2012

       27. Însuşirea documentaţiei tehnice de parcelare asupra unui imobil situat pe 
DN1, nr.4, Alba Iulia. 
          Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"
          "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 196/2012

     28.  Expertiza  tehnică  efectuată  în  Dosar  nr.  1119/176/2011,  aflat  pe  rol  la 
Judecătoria Alba Iulia. 
         Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”

Bărdaş Horea Mihai: „Doamna Aurica, de ce este neînsuşire?”
Aurica Groza: "Nu se încadrează în prevederile Ordinului 634. Terenul a făcut 

obiectul Legii nr. 18."
Bărdaş Horea Mihai:  "Discuţii?  Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru 

neînsuşire?"
           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 16 voturi pentru neînsuşire şi 4  
abţineri Popa Pavel, Marius Rotar, Cimpoeş Cornel Pavel, Barbonţa Cristian Gelu." 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 197/2012

         29. Revocarea art.3 din Hotărârea nr. 3/2012 a Consiliului local al municipiului 
Alba  Iulia  privind  constituirea  care  parte  civilă  a  municipiului  Alba  Iulia  prin 
Consiliul local al municipiului Alba Iulia în Dosarul penal 129/P/2012
      Se dă cuvântul  d-nei Georgeta Rânghet  care prezintă proiectul de hotărâre 
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie  publică  locală,  juridică  şi 
disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea ordinii  publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."



Bărdaş  Horea  Mihai:  „Este  vorba  de  expertiza  extrajudiciară  cerută  de 
Consiliul local. Dacă sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?”
       "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 11 voturi pentru, 4 abţineri Bărdaş  
Horea Mihai, Ioan Bogăţan, Paul Voicu, Barbonţa Cristian Gelu şi 5 voturi împotrivă 
Hondola Liviu, Pleşa Gabriel, Puican Ioan, Coşeriu Sorin Nicolae, Dărămuş Marcela 
Eugenia." 

           Pleşa Gabriel: „Domnul Lupea?”
           Lupea Iulian Nelu: „Am citit expertiza. Mi se pare în regulă.”
           Pleşa Gabriel: „Suntem la proiectul nr. 29!”
           Lupea Iulian Nelu: „Da. Am citit expertiza.”

           S-a adoptat Hotărârea nr. 198/2012

          30. Proiect de hotărâre privind aprobarea cotizaţiei către Asociaţia Municipiilor 
din România. 
        Se dă cuvântul d-nei Luminiţa Fara  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"
           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 199/2012

     
         31. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe în municipiul Alba-
Iulia. 
        Se dă cuvântul d-nei Luminiţa Fara  care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, 
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.

Vasile Cornea: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bărdaş Horea Mihai: "Discuţii? Dacă nu sunt supun la vot cine este pentru?"
           "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 200/2012

DIVERSE:

1.  Vasile  Cornea:  "Prima  adresă  este  către  "Tribunalul  Alba-Iulia".  Eu  nu 
înţeleg. Cum ne pot interoga? Ne interoghează domnul avocat? În ce formă legală? 
Juridic  vorbind!  Să-mi  spună  mie  domnul  avocat!  Ce  formă  legală  este  să  mă 
interogheze  pe  mine  domnul  avocat?  Că  scrie:  interogatoriul  luat!  Cum  mă 



interoghează pe mine domnul avocat? Cu ce drept? Domnul secretar?"
Marcel Jeler: "Se pare că da, de moment ce a venit avocatul cu ea!"
Sandu Cornel Stelian: "Eu cred că este important de ştiut dacă lucrul acesta îl 

cere avocatul sau instanţa. Dacă o cere instanţa suntem obligaţi să răspundem. Dar 
pentru aceasta trebuie să ne solicite Judecătoria sau Tribunalul. Dacă o cere avocatul 
celeilalte părţi ar fi culmea să-i răspundem!"

Mircea Hava: "În primul rând eu vreau să ştiu care este Instituţia Consiliului 
local? Vreau să citesc într-un text de lege "Instituţia Consiliului local"! Unu la mână! 
Şi doi la mână! Vi se adresează dumneavoastră. Dumneavoastră o citiţi acasă!"

Sandu Cornel Stelian: "Eu cred că avocatul se poate adresa Instanţei oficial. Şi 
Instanţa să o transmită! Nu numai că vrea el!"

Marius Rotar: "Numai unii o avem?"
Oneţiu Cornelia Maria: "Toţi o avem!"
Bărdaş Horea Mihai: "Eu zic să nu o luăm în discuţie. Deci o discutăm sau 

nu?"
Vasile Cornea: "Nu."
Sandu Cornel Stelian: "Numai dacă solicită instanţa!"
Marcel Jeler: "Doamna Hedviga ne poate spune."
Călin Hedviga: "Este un litigiu între noi şi un domn Dăncuş care şi-a cumpărat 

un teren  pe o stradă pe care noi am reglementat-o. El avrut să-şi anuleze această 
reglementare  printr-un PUZ, că altă cale legală nu avea, şi dumneavoastră aţi respins 
PUZ-ul prin care el dorea să-şi anuleze strada."

Sandu  Cornel  Stelian:  "Şi  cine  ne  pune  nouă  aceste  întrebări?  Avocatul 
dânsului?"

Călin Hedviga: "Chiar nu ştiu!"
Vasile Cornea: "Avocatul scrie acolo, domnule consilier! Cum îmi pune mie 

avocatul întrebări? Uite ce scrie! Interogatoriu!"
Bărdaş Horea Mihai: "Spuneţi, domnul Cimpoeş, ca să nu o mai tot lungim, 

dacă ştiţi despre ce este vorba!"
Cimpoeş Cornel Pavel: "Este o stradă care dă din Ion Lăncrănjan şi uneşte cu 

Fântânele,  parcă.  Un domn,  cel  în  cauză,  vrea să-şi  construiască casa în mijlocul 
drumului. Şi noi l-am respins. Acum ne interoghează!"

Mircea Hava: "Domnule! Instanţa care le ştie pe toate, şi planurile urbanistice 
şi toate, să-i spună  dacă poate să-şi facă casa în mijlocul drumului sau pe margine. 
Treaba dumneavoastră! Că dumneavoastră votaţi!"

2. Bărdaş Horea Mihai:  „Mai este o cerere cu nr. 40603/30. 05. 2012 către 
Primăria  municipiului  Alba-Iulia  prin  care  ne  solicită  să  demolăm fosta  centrală 
termică. Aceasta am discutat-o. Nu o mai discutăm.”

3.  Bărdaş Horea Mihai: „Subsemnatul  Runcan Mihai  Daniel,  prin  cererea 
nr. 39447/25. 05. 2012, vă rog să-mi aprobaţi renegocierea contractului de concesiune 
încheiat la adresa de domiciliu pentru suprafaţa de 15 mp. Este la fel ca şi alte cereri  
pe care le-am respins pe toate.”



Mircea Hava: „Eu vă fac o propunere. Şi o să-i dau la cine trebuie să se ocupe 
de ea. Să se defalce ceea ce înseamnă extindere locuinţă şi prin negociere directă, nu 
licitaţie publică. La licitaţie publică nu avem ce povesti! Extindere. Ceea ce s-a extins 
ca să-şi facă magazin dar prin negociere directă. Trebuie făcută situaţia! Locuinţe sau 
spaţii  comerciale dar numai prin negociere directă. Vă daţi  seama că prin licitaţie 
publică nu putem pentru că intrăm în probleme! O să avem o discuţie în viitorul 
consiliu local. Pentru că acum nu se poate pentru că toată lumea este bună! Şi să 
hotărâţi ce vreţi să faceţi! Acum ar da şi banii de la Consiliul local, numai să-i fie 
asigurat locul!”

Bărdaş  Horea  Mihai:  „Supun  la  vot  cine  este  pentru   respingerea  acestei 
cereri.”

„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru respingere.”
          
           4. Bărdaş Horea Mihai: „Aceeaşi cerere cu nr. 39282/25. 05. 2012 vine de la 
Trif Ioan.”
           Inurean Ioan: „Noi, în comisie am discutat mai mult. Alte primării au început o 
procedură. Nu ştim cât e de corectă. Acea renegociere de contracte!”
         Bărdaş Horea Mihai: „Supun la vot cine este pentru  respingerea acestei cereri.”
         „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru respingere.”

        5. Bărdaş Horea Mihai: „Mai există un raport de informare cu nr. 38706/23. 
05. 2012, urmare a adresei nr. 37764/21. 05. 2012  privind contractul de asociere 
încheiat între Consiliul local şi SC Roxal Construct SRL.”  
          Inurean Ioan: „Vă spun eu despre ce este vorba, domnul Primar! SC Roxal are  
încheiat cu noi un contract de asociere pentru o parcelă de teren pe care nu a construit 
nimic. Era doar parcare publică. E vorba de hotelul de la gară, dacă vă aduceţi aminte. 
Aceştia au intrat în faliment iar executorul judecătoresc ne cere ok dacă mergem în 
continuare cu cel care va cumpăra, că aşa e legea.”
           Mircea Hava: „Normal că vom merge! Dar trebuia un proiect!”
           Ioan Inurean: „A adus-o numai de două zile!”

       6. Bărdaş Horea Mihai:  „Există o cerere cu nr. 37015/17. 05. 2012 a domnului 
Trifan Vasile, administrator al SC Industrie Mică şi Servicii SA şi propune rezolvarea 
situaţiei prin vânzarea terenului respectiv.”
           Inurean Ioan: „Aceasta este situaţia reală. Noi am propus în comisie să facem o 
anchetă  să  vedem  cum  a  vândut  apartamentul  fără  cotă  parte  din 
concesiune.Concesiunea era făcută pe extinderea cu balcoanele. Se pare că a vândut 
apartamentul cu această suprafaţă, mai puţin decât balcoanele.”
            Bărdaş Horea Mihai: „Domnilor, aprobăm vânzarea?”
            Inurean Ioan: „Dacă aprobăm vânzarea va trebui să procedăm la expertiză.”
            Bărdaş Horea Mihai: „Rămâne pentru viitorul consiliu local!”
            Aurica Groza: „Trebuie să analizăm ce s-a făcut acolo!”
      Mircea  Hava:  „Doamna Aurica  are  dreptate.  Deci,  cei  care  şi-au  cumpărat 
apartamente acolo, proprietarii de acolo trebuie să vină fiecare, individual să-şi ceară 



şi cu mămica lor de mână.”

           7. Bărdaş Horea Mihai: „Balosin Nicodim, în cererea cu  nr. 34145/8. 05. 
2012.”

  Călin Hedviga: „Eu vreau să discut despre această cerere! Nu am ştiut că este 
o informare adresată şi Consiliului local! Am primit-o şi eu la Serviciul urbanism! Nu 
am apucat să-i răspund domnului că, după ce se termină şanţurile, noi trebuie să avem 
un  regulament  unde  punem comerţ  ambulant,  în  ce  mod  funcţionează,  ce  fel  de 
activităţi se vor desfăşura? Dacă sunteţi de acord cu propunerea mea! Dar aceasta 
după ce se termină şantierele, după ce ştim că toate lucrurile sunt perfecţionate şi vom 
avea o gândire unitară!”
          Balosin Nicodim: „Noi încercăm să ne promovăm produsele, să beneficiem  de 
bunăvoinţa consilierilor locali deoarece se ştie bine că şantierele se vor termina peste 
3-4-5 ani!  Dacă binevoiţi să ne aprobaţi!”
 Bărdaş  Horea  Mihai:  „Cererea  dumneavoastră  este  adresată  Primăriei 
municipiului Alba-Iulia, nu Consiliului local! Dacă doriţi să mai faceţi o cerere!”

Călin Hedviga: „De ce dumnealui aşa şi altuia nu?”
Bărdaş Horea Mihai:  „Nu o putem discuta pentru că este adresată Primăriei 

municipiului Alba-Iulia!”
Coşeriu Sorin Nicolae: „Să meargă pe filiera normală!”

8. Bărdaş Horea Mihai: „Clubul Sportiv Unirea Alba-Iulia, prin solicitarea cu 
nr. 37998/22. 05. 2012, în baza bunei colaborări din ultimii ani şi a performanţelor 
deosebite atât la nivel naţional cât şi internaţional de către sportivii şi tehnicienii CS 
Unirea Alba Iulia, s-a constituit  un acord de partenetiat în proiectul Vis Olimpic. 
Există o hotărâre?”

Pleşa Gabriel: „Da. De un an!”
Bărdaş Horea Mihai: „Discuţii?”
Pleşa Gabriel: „Dacă îmi permiteţi! Unii colegi au primit materialul. A venit cu 

5 minute înainte şi nu a ajuns la toţi. Se vede că există o hotărâre a Consiliului local. 
Ştiţi  bine  că  competiţiile  se  desfăşoară,  ele  nu  aşteaptă  ci  se  desfăşoară conform 
calendarului!  E aici şi domnul director! Dacă îi daţi cuvântul, o să vă spună! Au 
probleme foarte mari! Ar trebui să ne respectăm hotărârile!”

Nicolae Nistor: „Bună ziua! În primul rând, dacă îmi permiteţi să mulţumesc 
consilierilor pentru că din 2011 m-au acceptat şi am fost un foarte bun colaborator, 
atât din partea dânşilor cât şi din partea Clubului Unirii. În 2009 am fost schimbat şi 
am  revenit  în  funcţie  după  o  lună  şi  jumătate.  Ne  confruntăm  cu  foarte  mari 
probleme! Şi să vă spun de ce! Din cei 91 de sportivi care fac performanţe şi aduc 
prestigiu municipiului Alba-Iulia şi judeţului Alba, cele mai multe competiţii le avem 
în lunile mai, iunie, iulie. Ştim foarte bine că în luna august sunt foarte mulţi plecaţi 
în concediu. Şi vreau să vă anunţ pe această cale că, s-ar putea pe baza proiectului 
aprobat, a Hotărârii Consiliului local ca proiectul „Vis Olimpic” să se poată îndeplini. 
S-ar putea să avem chiar un sportiv sau doi la Olimpiada de la Roma. Chiar ieri am 
fost contactat. Nu am vorbit de restul sportivilor medaliaţi pe plan naţional şi chiar 



internaţional!  Vă mulţumesc tuturor  consilierilor  pentru faptul  că  am colaborat  şi 
consider  că hotărârea ar trebui pusă în aplicare. Bineînţeles în limita posibilităţilor 
financiare de care dumneavoastră dispuneţi!”

Bărdaş Horea Mihai: „Noi ce trebuie să facem? Să votăm din nou?”
Coşeriu Sorin Nicolae:  „Este o hotărâre!  Să vină cu un punct  de vedere la 

următoarea şedinţă.”
Pleşa Gabriel: „Este o hotărâre care nu funcţionează!”
Coşeriu Sorin Nicolae: „Compartimentele îndreptăţite să vină cu propunere!”
Marcel Jeler: „Nu mai trebuie nici o propunere! A fost o hotărâre! Trebuiau daţi 

banii!”
Nicolae Nistor: „Nu solicităm întreaga sumă! Solicităm o parte din bani în baza 

hotărârii aprobate. Nu s-a virat nici un ban!”
Bărdaş  Horea  Mihai:  „Din  câte  înţeleg  eu,  domnul  Pleşa,  nu  trebuia  să  se 

adreseze Consiliului local! Noi am aprobat!”
Hondola Liviu: „A revenit pentru că hotărârea nu s-a aplicat.”
Pleşa  Gabriel:  „Domnule  preşedinte!  Noi  ce problemă avem? Vedem că de 

fiecare dată,  pe ordinea de zi  se  alocă sume de bani pentru activităţi  culturale  şi 
sportive! Putea fi prinsă  o mică sumă de bani din acest parteneriat şi pentru aceşti 
sportivi! De ce nu se dă nici un ban aici?”

Bărdaş Horea Mihai: „Eu propun ca viitorul consiliu local să vină cu un punct 
de vedere de la compartimentul financiar.”

9. Bărdaş Horea Mihai:  „La Diverse,  ultima solicitare cu nr.  32000/2. 05. 
2012, vine de la domnul Mureşan Tiberiu care solicită să fiţi de acord  cu reducerea 
preţului de concesionare de la 25 euro/mp la 15 euro/mp. Discuţii dacă sunt? Nu sunt, 
aşadar supun la vot cine este pentru respingerea acestei solicitări.” 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru respingere."

Bărdaş Horea Mihai: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte 
discuţii  declar şedinţa închisă.” 
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 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR,
                 Bărdaş Horea Mihai                                   Marcel Jeler
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